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§ 1.  Närvarande   

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) öppnade sammanträdet. 

Ledamöter och ersättares närvaro noterades. 

§ 2.  Val av justerare  

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) valdes att tillsammans med 

vice ordföranden Mirja Räihä (S) justera protokollet. 

§ 3.  Anmälan av protokollsjustering ÄN 2/2021-02-23 

 

Äldrenämndens protokoll från 2021-02-23 anmäldes. 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

§ 4.  Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 

dagordning 

 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 5.  Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 

ersättare 

 

Inga skrivelser anmäldes. 

 

§ 6.  Förvaltningschefens information/presentation 

 

Enhetschefen Carl Smitterberg informerar om nuläget kring 

covid-19. 

 

Strategerna Elisabeth Landström och Jenny Österman höll en 

presentation kring äldreomsorgens årsrapport 2020. 
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§ 7.  Remiss av Motion om att utreda kostnaderna för stadens 

tolkar 

Dnr ALD 2020/672 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2021-02-15. 

 

I motion 2020_1121 föreslår Peter Wallmark och Martin 

Westmont, båda (SD), att staden ska utreda de totala 

kostnaderna för tolkar. Detta för att kunna minska kostnaderna 

och för att effektivisera stadens tolkverksamhet. 

 

Äldreförvaltningen anser att om detta kan göras på ett sätt som 

inte innebär att alltför stora resurser tas i anspråk så kan 

kostnaden för stadens tolkar tas fram. Förvaltningen hänvisar 

dock till stadsledningskontoret, som har stadens 

kommunövergripande roll, att ta ställning till detta. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Leif Söderström (SD) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

Det är viktigt att stadens erbjudande om tolkning inte 

missbrukas eller tar bort motiveringen för invandrare att lära 

sig svenska och integreras i vårt samhälle. 

 


